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ZÁPIS ZO ZASADNUTIA VÝBORU AČE SR 

Termín: 1.7.2021 od 15:00 do 17:30 hod. v seminárnej miestnosti na Oddelení envir. inžinierstva 
FChPT STU Bratislava, Radlinského 9

Prítomní: I.Bodík, M. Drtil, Z. Imreová, J.J. Chávez Fuentes, M. Sokáč, Z. Matulová, P. Ševčík
Ospravedlnený: 

1. Zasadnutie výboru AČE SR otvoril a viedol predseda I.Bodík.
2. Predseda vykonal Kontrolu plnení úloh z predošlého výboru: 

a. v polovici mája došlo k úprave disponibility k účtom AČE na predsedu a nového hospodára
b. bývalý tajomník M. Dian odovzdal agendu novému tajomníkovi P. Ševčíkovi v priebehu júna
c. Certifikáty o členstve boli pripravené a rozposlané poštou v prvej polovici júna. 

3. Programové vyhlásenie (PV) Výboru (V-AČE SR) AČE SR – predseda Bodík rozposlal členom 
výboru návrh PV V-AČE SR o ktorom sa na zasadnutí diskutovalo:

a. Prebehla úvaha o zdieľaní PV V-AČE SR s kľúčovými organizáciami, napr. MŽP SR (p. 
Havlíček). Výbor sa zhodol že ich oslovíme s ponukou spolupráce, zatiaľ len koncepčne bez 
konkrétnych detailov

b. Ako sa zapojiť do neformálneho vzdelávania mládeže, prípadne v nadväznosti na koncepciu 
vodnej politiky (KVP) až na zamestnancov št.vodnej správy ŠVS

c. Pridanou hodnotou AČE je v tomto prípade schopnosť dať dokopy odborníkov zo všetkých 
odvetví vodného hospodárstva ešte aj v spolupráci s SAV a dvomi univerzitami, a môže 
vystupovať ako garant kvality

d. Trh nie je obsadený – na Slovensku nie je nikto na kontinuálne vzdelávanie a dopĺňanie 
informácií v tejto oblasti

e. Súvis s cieľmi KVP na roky 2021-2030 s výhľadom do r. 2050 – 8. rozumieť vode – vzdelávanie 
o fungovaní ÚV, stokových sietí a ČOViek – predseda identifikoval tri oblasti, kde má AČE 
potenciál sa zapojiť:

i. Neformálne vzdelávanie pre deti a mládež
ii.MŽP SR – vzdelávanie ŠVS
iii. Vzdelávanie AVS ako prevádzkovateľov ČOV

f. Odzneli návrhy na networking a rozšírenie základne AČE, (napr. formou pridružených členov) 
o veľkých priemyselných a verejných partnerov – pre účely zefektívnenia výmeny informácií či 
už na odbornej báze alebo pri personálnych otázkach

g. Výbor sa uzniesol na ďalšom postupe:
i. Premyslieť si PV V-AČE SR aj v nadväznosti na pripravovaný KVP 2021-2030. Predseda 

I.Bodík sa podujal pripraviť v priebehu júla druhú verziu PV V-AČE
ii.Neformálne osloviť garantov ES Znečistenie pre KVP - E. Rajczykovú, D. 

Thalmeinerovú, a predstaviteľov sekcie vôd na MŽP SR (Havlíček/Gálová) o tom, aká je 
ich predstava v súvislosti so vzdelávaním uvedeným v KVP do konca júla, aby mal V-
AČE jasnejšiu predstavu. 

4. Časopisy SOVAK a VH: 
a. podľa komunikácie s vydavateľmi PDF verzie neexistujú. 
b. Dotazník na zistenie záujmu členov AČE o časopisy, ktorý pripravil predseda bol výborom 

odsúhlasený, s dovetkom, že bude obmedzený čas na vyjadrenie sa a kto sa nevyjadrí bude 
automaticky považovaný že nemá záujem o časopisy. Dotazníky budú rozposlané do konca júla, 
odpoveď bude požadovaná do konca septembra.

5. Členské príspevky – Hospodárka AČE rozposlala 28.6.2021 výzvu všetkým členom aby si skontrolovali 
svoje úhrany členského. E-maily mali odozvu najmä u tých, čo zaplatili. Platenie členského sa bude 
sledovať a vyhodnocovať na každom zasadnutí V-AČE.

6. Spájanie AČE SR so SAVE – začiatkom júna sa na OEI FCHPT STU uskutočnilo úvodné stretnutie 
predstaviteľov Výboru AČE (Bodík, Sokáč) a SAVE (Ilavský, Barloková a Munka) o ktorom predseda 
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AČE informoval Výbor záznamom zo stretnutia. Prejednali sa všetky formálne možné scenáre fúzie 
týchto asociácií a obe strany sa dohodli, že budú nad tým ďalej uvažovať a hľadať najlepšiu cestu. Našli 
sa zatiaľ štyri cesty. Na zasadnutí V-AČE prebehla diskusia o právnych náležitostiach zmeny názvu 
asociácie a o možných návrhoch nového názvu asociácie.

7. Aktivity AČE – konferencie:
a. Voda 21 – zúčastnia sa študenti. V rámci šetrenia, časť nákladov na študentov by bolo možné 

preniesť na projekt APPV prebiehajúci na OEI u I. Bodíka
b. „Rekonštrukcie“ – nevieme či konf. bude, ale bude v tom istom termíne ako plánovaná AQUA
c. AQUA – výstava opäť nevieme či bude. Na seminár by mohla byť téma koronavírus v OV od 

doc. T. Mackuľaka, dali by sa pripraviť tri prednášky: metodika odberov, analýza a interpretácia, 
opatrenia – dezinfekcia vôd

d. Predseda navrhol pripraviť aspoň jeden webinár ročne, napríklad aj namiesto seminára v rámci 
AQUA. Technicky nie je problém uskutočniť, tém je dosť, napr. recyklácia vody, sulfidy vo 
vodách, špecifické polutanty, mikroplasty, dezinfekcia, riešenie znečistenia vôd vodami z 
poľnohospodárstva

8. Rôzne:
a. Okrem prihlášky Ing. P. Bímovej, PhD. za riadneho indiv. člena, ktorú výbor prijal pred 

zasadnutím korešpondenčnou formou, doručené boli aj dve prihlášky za indiv. študentských 
členov: Ing. B. Jankovičová, Ing. D. Várjúová (obe doktorandky na OEI u Hutňana a Bodíka). 
Výbor jednohlasne odsúhlasil bez pripomienok návrh na ich prijatie. Členské uhradia už tento rok

b. Výbor chce vyzvať a podporiť členov, aby vyvíjali aktivity smerom k AČE a prezentovali 
a realizovali svoje nápady či aktivity. Napr. založením odbornej skupiny na riešenie 
vodohospodárskych problémov v praxi, či , napríklad iniciovaním vzniku nových odborných 
skupín v rámci AČE, a odporúča vytváranie platforiem jednotlivcov, firiem alebo skupín v rámci 
odborných skupín

c. Juan Chávez prezentoval svoju stratégiu zapojenia a fungovania konta AČE SR na sieti LinkedIn 
(LI) vrátane vytvárania virtuálnych odborných skupín. Výbor odsúhlasil myšlienky propagácie 
AČE na LI

Ďalšie zasadnutie Výboru AČE sa predpokladá v septembri.

  

02.07.2021 Ing. Peter Ševčík, PhD.  
Tajomník AČE SR

Zápis overil člen výboru AČE SR: ....................


